
Referat styremøte 20. oktober 2020 
 
Kl. 18.30, hos Thomas 
Tilstede: Ove, Thomas, Trond, Eva, Ranveig, Kristin, Britt 
 
Årsmøte 1. desember 2020 

● Lokalet på Linderud gård er bestilt og det vil bli servert kaffe, Twist og mandariner. 
● Eva kontakter Bente Øfjord, og hører om hun kan påta seg å være ordstyrer. 
● Eva og Ove utformer styrets beretning, og sender det rundt i styret for gjennomlesing 

og godkjenning. 
● Ranveig utformer regnskap og budsjett. 
● Forslag må være levert styret innen 27. oktober. 

 
Nye tilbud om trening for klubbens medlemmer 

● Styret er tilbudt et lokale i Nittedal, med muligheter for dressurtrening på plassen 
utenfor. Usikkert hvor mye dette vil bli benyttet, og hvordan bruken skal være. 

● Trond planlegger et seminar/kurs for ekvipasjer som kvalifiserer til VK. 
 
Terminliste 

● MH-Eva tar opp igjen kontakten med Bjørn Strandvik, for å arrangere MH hos ham. 
● Landssamling 23 mai-Kristin jobber med den. 
● Apportprøvekurs arrangeres av Ellen Marie, Beate, Bjørn N og Trond. 
● Apportkurs arrangeres av Bente H. 
● DM vinter-arrangeres av Henning Skau og Tor Danielsen, med veiledning av 

Thomas. 
● Utstillingskurs med Ellen Marie. 
● Dressurkurs med Gro og Martin. 
● Fase2-kurs. 

 
DM lavland 

● Det er skaffet terreng i Nannestad, etter at vi mistet muligheten i Skogbygda. Dette 
koster kr. 10.000,-. Styret vurderer å flytte høstens DM-arrangement til fjellet fra 
neste år. 

 
Årets middag 

● Onsdag 27. januar 
● Middagen arrangeres igjen på Linderud gård. 

 
Sponsoravtaler med Royal Canine, ble underskrevet av Ove på møtet. Økonomien i klubben 
er bra og økende.  
 
 
Referent 
Britt 


